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 ?  	美国直邮 COM倾斜电视墙壁装置
   
	Tilting TV Wall Mount
   

  
     


  
   
	  所有商品中文信息为计算机自动翻译，如有存疑信息，请核对下方英文原稿内容  
	倾斜电视壁挂架可节省宝贵的占地面积。设计为从任何角度提供观看，它具有向上倾斜3度和10度的能力，同时支持24至84平板电视。它的移动性使您可以根据需要移动，以适应您的休息区，减少眩光和分心。带有HDMI电缆的倾斜电视机底座距离墙壁仅1.53英寸，外观美观大方，采用厚尺寸钢制保护涂层，可装置多达132磅的电视机。提供700mm x 400mm的极大VESA，适用于空间有限的较小的房间或公寓，易于操作的说明让您从盒子到墙壁装置毫不费力，该套件包括快速组装所需的所有硬件和奖金4K超高清电缆，经过安全认证和UL认证。
	  The Tilting TV Wall Mount saves valuable floor space. Designed to offer optimal viewing from any angle it has the ability to tilt up 3 degrees and down 10 degrees while supporting a 24" to 84" flat panel TV. Its mobility enables you to move it as needed to accommodate your seating area reducing glare and distractions. The tilting TV mount with an HDMI cable sits just 1.53" away from the wall offering a sleek appearance. It is made of heavy-gauge steel with a protective coating and safely accommodates up to a 132-lb TV. This tilting TV wall mount also offers a max VESA of 700mm x 400mm. It is ideal for smaller rooms or apartments where space is limited. The easy-to-follow instructions take you from box to wall mount effortlessly. This kit includes all necessary hardware for quick assembly and a bonus 4K Ultra HD cable. It is tested for safety and UL certified.
 
	@ .com带HDMI电缆的24“-84”电视倾斜壁挂架：
适合24-  84平板电视
实心钢结构，耐磨涂层
支持高达132磅
24-84电视机的平板电视壁挂式倾斜3度，向下10度
超薄设计将您的电视从墙上装置1.53英寸
VESA装置标准：100mm x 100mm200mm x 100mm200mm x 200mm300mm x 300mm400mm x 200mm400mm x 400mm600mm x 400mm700mm x 400mm
装置快捷方便
颜色：黑色
我们的装置座经过安全认证和UL认证
奖金64K超高清HDMI电缆 
	  @.com Tilting Wall Mount for 24"-84" TVs with HDMI Cable:
 
 Fits 24" - 84" flat panel TVs
 Solidheavy-gauge steel construction with durable coated finish
 Support up to 132 lbs
 Flat panel TV wall mount for 24"-84" TVs tilts up 3 degrees and down 10 degrees
 Slim design mounts your TV just 1.53" from the wall
 VESA Mounting Standard: 100mm x 100mm200mm x 100mm200mm x 200mm300mm x 300mm400mm x 200mm400mm x 400mm600mm x 400mm700mm x 400mm
 Installation is fast and easy
 Color: black
 Our mounts are tested for safety and UL certified
 Bonus 6' 4K Ultra HD HDMI cable included
 
	规格表：
极大屏幕尺寸：84
极大重量：132磅
推荐用途：电视
装置类型：壁挂式
类型：倾斜壁挂架
制造商零件编号：DCB15203
电视和显示器装置类型：倾斜壁挂式装置
型号：DCB15203
表面处理：黑色
品牌：@ COM。
特点：由保护涂层的重型钢制成，装配方便快捷
组合产品尺寸（长x宽x高）：29.13 x 16.40 x 1.53英寸

  
	  Specifications
Maximum Screen Size:84"
 Maximum Weight:132 lbs
 Recommended Use:Television
 Mount Type:Wall Mount
 Type:Tilt Wall Mounts
 Manufacturer Part Number:DCB15203
 TV & Monitor Mount Type:Tilt Wall Mounts
 Model:DCB15203
 Finish:Black
 Brand:@.com
 Features:It is made of heavy-gauge steel with a protective coatingInstallation is fast and easy
 Assembled Product Dimensions (L x W x H):29.13 x 16.40 x 1.53 Inches
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